

国际华人体育与健康协会 International Chinese Statisty for Physical Activities and Realth

The American Alliance for Health, Physical Education, Recreation, & Dance (AAHPERD)

1st International Chinese Society for Physical Activities and Health Symposium

Physical Education, Fitness, Health and Sports: Accomplishments and Challenges

Tuesday, April 23, 2013 Convention Center Charlotte North Carolina

Call for Research Abstracts Submission Deadline: Jan. 10th, 2013

The *International Chinese Society for Physical Activities and Health (ICSPAH)* is pleased to announce that with AAHPERD's support, **the first ICSPAH Symposium** will be organized at the 128th AAHPERD National Convention and Exposition at Charlotte, North Carolina, U.S.A. on April 23, 2013. We invite you to submit a research abstract related to physical education, physical fitness, exercise science, and sports in a broad range of areas. Examples of these topics include, but are not limited to:

- 1) National policies, culture, standards, and reform in physical education, health, and sports.
- 2) Quality of k-12, university, and community-based programs in physical education, physical fitness and sport programs.
- 3) Teaching effectiveness and assessment in physical education, physical fitness and health.
- 4) Physical education teachers and coaches: problems and practices.
- 5) Collaboration and conflict in physical education, health and sport.
- 6) School, community, and business partnerships in physical fitness, heath and sport.
- 7) Gender, race, ethnicity, religious, equity, and inclusion issues in physical education, physical fitness, health, and sport.
- 8) Health-related issues and the role of physical education, physical fitness, health, and sport.

Important Dates and Deadlines

Abstract Submission Deadline: Jan. 10th, 2013; 11:59pm

(Pacific Daylight Time, United States)

Acceptance Notification: Jan. 30th, 2013 Schedule Notification: Feb. 15, 2013

Symposium Date: April 23, 2013 (Tue)

Review: Double-blind peer review process will be used.



国际华人体育与健康协会 International Chinese Statisty for Physical Activities and Braili

<u>Submission Instructions and Guidelines</u> (Please read these instructions carefully before submitting your abstract):

- 1. Please email abstract as a Microsoft Word attachment no later than **Jan. 10, 2013**, 11:59pm (Pacific Daylight Time, United States) to Dr. Xiaozan Wang <u>xiaozanwang@163.com</u> or Dr. Yuanlong liu <u>yuanlong.liu@wmich.edu</u>
- 2. Abstracts must be written in English and the maximum length is 400 words, using Times New Roman font (font size 12). DO NOT include figures or tables.
- 3. On the abstract, please include:
 - Title: The title should be brief (limit to 15 words).
 - Presenter(s): The first and last names of the presenter(s).
 - Institution(s) and Department(s): The full name of affiliation institutions and departments of all presenter(s).
 - Contact Email.
 - **Abstract** (limit to 400 words):

Abstract should include the sections with the titles of PURPOSE, METHOD, RESULTS AND DISCUSSION, and CONCLUSION. Abstracts will be accepted for 10 minute podium presentations, poster; or 60 minute roundtable interactive format. You may select the preferred format for your paper below, but the final format for accepted papers will be determined by the program organizers.

- 4. Each presenting author is permitted to submit no more than one abstracts as the lead author.
- 5. There is no charge for submitting an abstract.
- 6. Presentations soliciting purchase of books, materials, or services will not be accepted. Presenters wishing to sell merchandise must purchase an exhibit booth at AAHPERD Convention.
- 7. Presenters will not be paid an honorarium. The organizers reserve the right to accept or reject an abstract.
- 8. Notification of the acceptance or rejection of the submitted paper will be e-mailed to submitting authors on or before January 30th, 2013.

Program Scheduling

Sessions are scheduled throughout the Convention on Tuesday, April 23, 2013. Please do not submit an abstract unless you will be able to present at anytime during the convention dates. Presenters must be at the presentation during the assigned time.

Abstract Publication

The selected poster abstracts will be published on the conference proceeding (a fee will be charged).



国际华人体育与健康协会 Workel Million Stocks for Physical Activities and Brailin

Registration and Expenses

All presenters must register to the AAHPERD 2013 Convention. Registration will be open at http://www.aahperd.org in fall 2012 and spring 2013. One-day registration will be available. Presenters are responsible for their own registration and all related travel and hotel accommodations expenses.

Contact

Dr. Yuanlong Liu

Dept. of Human Performance and Health Education Western Michigan University Kalamazoo, MI 49008

Tel: 269-387-2674

CONCLUSION:

Email: yuanlong.liu@wmich.edu

Dr. Xiaozan Wang

College of Physical Education and Health East China Normal University 500 Dongchuan Rd. Shanghai, China 200241

Tel: 86-38-16299311, 86-21-54345134

Email: xiaozanwang@163.com

Abstract Submission Form

Abstract Title (limit to 15 words)
Presenter(s): The first and last names of the presenter(s).
Institution(s) and Department(s): The full name of affiliation institutions and departments of
all presenter(s).
Contact Email.
Abstract (limit to 400 words):

	Abstract (limit to 400 words):					
PURPOSE:						
METHODS:						
RESULTS AND DISCUSSION	ſ:					



International Chinese Spelety for Physical Activities and Health

美国健康、体育、娱乐及舞蹈 联合会(AAHPERD)

第一届国际华人体育与健康协会学术报告会

体育教学,体适能,健康及竞技训练中的成就与挑战

2013年4月23日星期二 大会中心 北卡罗莱纳夏洛特市

邀请提交论文摘要 提交截止日期: 2013年1月10日

国际华人体育与健康协会(ICSPAH)非常荣幸地宣布,在 AAHPERD 的支持下,第一届国际华人体育与健康协会学术报告会将于 2013 年 4 月 23 日美国北卡罗莱纳夏洛特第 128 届 AAHPERD 国际会议和博览会中举办。我们邀请您提交关于体育教学、体能、锻炼科学和竞技运动等相关领域的论文摘要。以下为论文题目涵盖的一些范围(您提交的论文可不局限于这些领域):

- 9) 体育教学、健康和运动方面的国家政策、文化、标准和改革。
- 10) 幼儿园-12 年级、大学以及社区体育教学、体能和运动课程的质量。
- 11)体育教学、体能和健康的教学效果与评估。
- 12)体育教师和教练:问题与实践。
- 13)体育教学、健康与竞技运动中的协作与冲突。
- 14)学校、社区和商业在体能、健康和竞技运动中的合作关系。
- 15)体能、健康和竞技运动中的教学与训练。
- 16)体育与运动中性别、种族、民族、宗教、平等与包容性问题。
- 17)与健康有关的问题以及体育、体能、健康和竞技运动的作用。

重要的日期和截止日期

摘要提交截止日期: 2013年1月10日晚上11: 59(美国太平洋夏令时)

摘要录用通知日期: 2013年1月30日

会议日程通知日期: 2013年2月15日

学术报告会日期: 2013年4月23日(星期二)

论文评审:将使用双盲的同行评审。



International Chinese Society for Physical Activities and Health

提交说明和指南 (提交摘要之前请仔细阅读以下说明):

- 9. 请于 2013 年 1 月 10 日晚上 11: 59 (美国太平洋夏令时)之前将摘要以 Microsoft Word 附件形式用邮件发送给汪晓赞博士 <u>xiaozanwang@163.com</u> 或者刘沅龙博士 yuanlong.liu@wmich.edu
- 10. 摘要必须用英文书写,不超过 400 个单词,用 Times New Roman 字体(字体大小 12)。请不要包含数据或图表。
- 11. 摘要需要包括以下内容:
 - 题目:题目要简洁(15个单词以内)。
 - 报告人:报告人的姓名。
 - 机构和部门: 所有报告人所在机构和部门的全称。
 - 用于联系的邮箱。
 - **摘要**(必须用英文书写,限制在 400 个英文单词以内): 摘要需由四个部分组成,标题分别为**目的、方法、结果与讨论**以及**结论**。
- 12. 每位作者只能以第一作者的身份提交一篇摘要。
- 13. 提交摘要不收取仟何费用。
- 14. 汇报过程中不允许推销任何书籍、材料或服务。如果汇报人想出售任何商品必须在 AAHPERD 会议购买一个展示摊位。
- 15. 我们不会向汇报人支付酬金。组织方有权接受或拒绝提交的摘要。
- 16. 对于提交论文的录用或退回通知将在 2013 年 1 月 30 日之前或者 1 月 30 日当天通过电子邮件发送给作者。

项目安排

本届学术报告会将安排在 2013 年 4 月 23 日(星期二)全天举行。如果你不能确保在会议 日期内的任何时间段都可以在场,请不要提交论文摘要。汇报人在指定的汇报时间必须在 场。

摘要发表

作为墙报交流的摘要将在会刊中发表。每位与会者都会得到摘要并收取工本费用。

注册和费用

所有的汇报人必须注册 AAHPERD 2013 会议。注册网站为 http://www.aahperd.org, 于2012 年秋季和 2013 年春季开放。可以选择注册一天或全部会议。汇报人自己承担注册费用及路费,住宿费和论文集工本费。



International Chinese Society for Physical Activities and Health

AAHPERD 注册费用表

2013 AAHPERD National Convention and Exposition Registration Rates

	AAHPERD Member (Professional & Life) NCAAHPERD (Professional) Collegial Member	Graduate Student Member	Under- graduate Student Member	Emeritus/ Retired	Non- Member*	Exhibit Hall Access Only
Early Bird Deadline 1/15/13	\$280	\$135	\$80	\$80	\$425	N/A
Advance Deadline 4/2/13	\$330	\$155	\$100	\$100	\$475	N/A
Onsite (beginning 4/3/13) Full Registration	\$380	\$180	\$120	\$120	\$525	N/A
Onsite One Day (Select ONE day: Tuesday-Friday)	\$180	\$90	\$60	N/A See Onsite Rate	\$220	N/A
Onsite Exhibits One Day	N/A	N/A	N/A	N/A	N/A	\$40
Onsite Exhibits Three Days	N/A	N/A	N/A	N/A	N/A	\$60

联系人

Dr. Yuanlong Liu 刘沅龙博士

Dept. of Human Performance and Health Education

Western Michigan University Kalamazoo, MI 49008 USA

电话: 269-387-2674

邮箱: yuanlong.liu@wmich.edu

汪晓赞博士

华东师范大学

体育与健康学院

中国上海东川路 500 号,邮编 200241 电话: 86-38-16299311, 86-21-54345134

邮箱: xiaozanwang@163.com



International Chinese Society for Physical Activities and Healti

摘要提交格式

摘要题目(15个单词以内)

汇报人: 汇报人的姓名。

机构和部门: 所有汇报人所在机构和部门的全称。

用于联系的邮箱.

Abstract (limit to 400 words) 摘要(400 个英文单词以内):

PURPOSE 目的:

METHODS 方法:

RESULTS AND DISCUSSION 结果与讨论:

CONCLUSION 结论: